
Dnia 18.02.2021 roku odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej w ośmioosobowym
składzie.  Posiedzenie  otworzył  Przewodniczący  RN,  powitał  członków  Rady
Nadzorczej i Zarządu oraz przedstawił proponowany porządek posiedzenia:

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Informacja z realizacji uchwał podjętych na ostatnim posiedzeniu. 
3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady za 2020 rok.
4. Plan pracy Komisji na 2021 rok. 
5. Funkcjonowanie TVK i internetu. 
6. Sprawy wniesione.
7. Informacja z prac poszczególnych Komisji RN. 
8. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
9. Sprawy Rady. 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 
Następnie  Przewodniczący  poinformował,  że  na  ostatnim  posiedzeniu  podjęto
jedną uchwałę,  realizowaną na bieżąco.  W kolejnych punktach porządku obrad
Przewodniczące Komisji przedstawiły sprawozdanie z działalności Komisji GZM i
samorządowo – wychowawczej oraz Komisji finansowo – windykacyjnej za 2020
rok oraz  plany pracy Komisji  na  2021 rok.  Informacje  przyjęto bez  uwag.  Na
pytanie  przewodniczącego  Rady  Prezes  Zarządu  wyjaśnił,  że  pomimo  braku
spotkań z dłużnikami w okresie pandemii zadłużenie nie wzrosło. W punkcie 5
porządku Specjalista  ds.  TVK przedstawił  informację na temat  funkcjonowania
telewizji  kablowej  i  internetu,  którą  przyjęto  bez  uwag.  W  ramach  spraw
wniesionych  Prezes  poruszył  propozycję  miasta  dotyczącą  naliczania  opłaty  za
odpady komunalne uzależnioną od zużycia wody w lokalu mieszkalnym (11 zł za 1
m³ wody). Naszym zdaniem brak jest logiki między zużyciem wody a produkcją
odpadów. Taki sposób spowoduje duży wzrost opłat dla przeciętnego mieszkania.
Następnie przewodniczące Komisji poinformowały, że komisje nie odbyły spotkań
w ostatnim okresie. Na zakończenie spotkania jednogłośnie przyjęto i podpisano
protokół z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. 
Na tym posiedzenie i protokół zakończono.
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